



## Disney Specials

### A Selection of Elegant Additions

- Exclusive Disney's Fairy Tale Weddings photography packages at Hong Kong Disneyland Park and Hong Kong Disneyland Hotel
- Your first dance choreographed by a Disney Professional
- Disney characters greeting and private performances by spectacular Disney cast members
- Disney's Grand Steward to make all the important announcements
- Gobo light projection of your names
- Live music from professional musicians
- A variety of cocktail canapés
- Disney-themed dessert items
- Customized fresh floral decorations
- Limousine service
- Disney's Fairy Tale Weddings premiums
- Hotel accommodation and theme park tickets

#### Lunch Banquet Enhanced Beverage Options

Upgrade to 2 hours unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water, beer, house red and white wines	HK\$30 per person
Non-alcoholic fruit punch	HK\$1,600 per bowl (total 30 glasses)

#### Dinner Banquet Enhanced Beverage Options

	3 Hours	5 Hours
Unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water and beer	HK\$3,100 per table of 12 persons	HK\$3,500 per table of 12 persons
Unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water, beer, house red and white wines	HK\$3,500 per table of 12 persons	HK\$3,900 per table of 12 persons
Non-alcoholic fruit punch	HK\$1,600 per bowl (total 30 glasses)	

The above Elegant Additions are subject to additional charges.

The above prices are subject to 10% service charge and valid for wedding events taking place on or before September 30, 2025.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HITP") reserves the right to change the price, types, specifications, availability, validity, features, terms and conditions and/or other aspect of the products or services offered above without prior notice.

Hongkong International Theme Parks Limited ("HITP") reserves the right to amend the information in this document without prior notice. This document is intended for discussion purposes only and does not constitute an agreement or an offer to enter into an agreement. Accordingly, neither party will be bound unless and until a written agreement in relation to the above event is signed by both, and until then either party may withdraw from discussions at any time for any reason without any liability whatsoever to the other.

**Disney's**  
**FAIRY TALE**  
*Weddings*

**迪士尼奇妙魅力**  
**娛樂及禮賓自選服務**

- 於香港迪士尼樂園及香港迪士尼樂園酒店獨家取景，拍攝迪士尼童話婚照
- 迪士尼專業編舞師特別編排「第一支舞」
- 迪士尼朋友到賀，並由迪士尼專業演藝人員送上特色娛樂節目助興
- 迪士尼皇室大總管專責宣佈婚禮每個重要時刻
- 新人名字燈光投影
- 現場樂隊演奏及演唱
- 各款雞尾酒小點
- 迪士尼朋友造型的精緻甜點
- 度身設計鮮花擺設
- 豪華專車接送服務
- 迪士尼童話婚禮回禮禮物
- 酒店住宿及樂園門票

**午宴升級餐飲套餐**

餐飲套餐升級至2小時無限供應飲品，包括 橙汁、汽水、礦泉水、啤酒及紅白餐酒	每位港幣\$30
無酒精雜果賓治	每盆港幣\$1,600 (共30杯)

**晚宴升級餐飲套餐**

	3小時	5小時
無限供應飲品， 包括橙汁、汽水、礦泉水 及啤酒	每席港幣\$3,100 (供12位賓客)	每席港幣\$3,500 (供12位賓客)
無限供應飲品， 包括橙汁、汽水、礦泉水、 啤酒及紅白餐酒	每席港幣\$3,500 (供12位賓客)	每席港幣\$3,900 (供12位賓客)
無酒精雜果賓治	每盆港幣\$1,600 (共30杯)	

以上自選服務需額外收費。

以上價格均設加一服務費及適用於2025年9月30日或之前舉辦之婚禮。

由於價格變動及貨源關係，香港國際主題樂園有限公司保留修改以上價格及項目之權利。

香港國際主題樂園有限公司保留更改以上資料之權利而毋須事先作另行通知。本文件僅供討論之用，並不構成協議或達成協議的要約。

因此，在雙方就上述事項簽署書面協議之前，本文件對雙方均不具有約束力，任何一方均可隨時因任何原因撤出討論並毋須對另一方承擔任何責任。

